

## Referat – FAU møte september

**Dato:** 12.10.2023  
**Tid:** 18:30 – 19:30  
**Referent:** Bård Wessman Skeie

Punkt	Sak	Ansvar
1	<b>Trafikkfarlig situasjon:</b> Rektor har stått og står ved innkjøring til parkeringsplassen ved Prestehoiabanen hver morgen og ikke observert noen trafikkfarlige situasjoner.  Børre sender ut informasjon til lærerne som igjen blir sendt videre ut på ukeplan.	Børre
2	<b>Samarbeid med skolen</b> Utviklingssamtale – mulighet for ett møte med lærer uten at barnet er med. Står på agendaen til neste klubbmøte – blioppdatert til neste FAU møte.	Børre
3	<b>Gapahuk</b> Saken er at skolen skulle finne et område hvor man kan sette opp en gapahuk for skolebarna. Skolen har funnet et område, fått tillatelse fra kommunen og fått utarbeidet arbeidstegninger. FAU har videre ansvar for å organisere bygging av denne gapahuken.  Videre arbeid: Jon får ansvar for å lage en gjennomføringsplan – så oppdaterer han FAU på neste møte. Stikkord er økonomisk gjennomføring, tidsperspektiv og dugnad på foreldre for å få det bygd.  Forslag til innsamling av penger til material/entreprenør: <ul style="list-style-type: none"><li>• Innsamling av pant</li><li>• Baking og salg</li></ul>	Jon
4	<b>Fildeling og møtereferat</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- All informasjon, som møtereferat og dokumenter, blir lagt ut på FAU sin google konto. Anbefaler at alle i FAU laster ned Google disk på telefonen.</li><li>- Børre legger ut FAU møtereferat på skolens hjemmeside</li></ul> Gamle referat prøver vi å spore opp og får lagt ut på Google disk.	Bård
5	<b>Temakveld</b> Forslag om tema «Curlingforeldre» ble unisont stemt inn som tema. <ul style="list-style-type: none"><li>- Mulige foredragsholdere: Terje Messel, Helene Fredheim, Vegard Nilsen</li></ul> Randi tar ansvar for å sjekke med foredragsholdere. Melder tilbake i Spond om respons fra foredragsholderne. Informeres om mulige foredrag/vinklinger i	Randi

	<p>neste møte, så kan vi ev. bestemme hvilket foredrag/vinkling vi ønsker for temakvelden.</p> <p>Forslag til tidspunkt er en gang i uke 5-7.</p>	
6	<p><b>Økonomi</b></p> <p>FAU disponerer 90.000 kr på konto per dags dato.</p> <p>Issalg på 17.mai – forslag om at salgssum som 7.klasse kan benytte seg av til klassetur/arrangement begrenses til en viss sum. Dermed unngår man at salgssummen blir væravhenging eller lignende og at man dermed sikrer at alle 7.klasser får lik sum. Man får dermed også kun ett telefonnummer som man kan vippe til på 17.mai, i stedet for dagens løsning som har et eget nummer til isboks.</p> <p>Forslag til issalg – barna i 6.klasse går rundt og selger fremfor en lang kø til iskøen. Eventuelt en annen plassering av isboksen.</p> <p>Jon sjekker opp hva som er kommet inn tidligere år på issalget og presenterer dette/gjennomsnittet til neste gang.</p> <p><b>Følger opp dette punktet neste møte.</b></p>	Jon
7	<p><b>Eventuelt</b></p> <p><b>17.mai arrangement:</b> FAU 4.klasse sender ut informasjon til alle klassene om hva de har ansvar for på 17.mai. FAU representanter for hver klasse organiserer dette innad i hver klasse.</p> <p><b>Elevrådet:</b> Elevrådet søker om økonomisk støtte til hoppestokker på 2500kr. Enstemmig vedtatt. Jon overfører til elevrådet.</p>	<p>Maria og Bård</p> <p>Jon</p>
8	<p><b>Neste møte</b></p> <p>Neste møte holdes digitalt. Bård kaller inn på egnet plattform.</p> <p>Dato for neste FAU møte: 30. november kl. 18.30 – 19.30</p>	Bård